
Rada ÚMČ Brno-Líšeň 

 

Zápis z jednání dopravní komise č. 25/2017 ze dne 24. 4. 2017 

 

Přítomní členové:   Chmela Matěj, Lupečka Oldřich, Ing. Šiška Josef, Benda Vladimír, Merta Jan, 
                                    PhDr. Karnet Lukáš, 
Omluveni:                 Ing. Klíma Tomáš, 
Nepřítomni:              Ing. Tvarůžek Stanislav, 
Přítomní hosté:        PhDr. Freiberg Miloš, Kůs Ivan, 
                                                              
 
Program :  
 

- Zahájení jednání komise 
- Projednání bodů, které byly DK předloženy k projednání  
- Projednání bodů, které vyplývají z podnětů členů a hostů dopravní komise  

 
• Komise dopravy RMČ Brno-Líšeň doporučuje nesouhlasit do doby vyjasnění využití území 

v lokalitě Novolíšeňská-Houbařská a celkové specifikace pěšího propojení  lokality, případně 
jiného pěšího bezbariérového propojení dotčené lokality, nové a staré zástavby Líšně, s vynětím 
pozemků p.č. 5049/7, 5049/8 a 5049/9 v k.ú. Líšeň  ze zemědělského půdního fondu. 
 
Pro usnesení:  6                                           proti:  0                                                 zdržel se:   0 
 
 

• Komise dopravy změnu obratiště na konci ul. Borkovcova doporučuje.   
 
Pro usnesení:   2                                          proti:  1                                                 zdržel se:   3 
 
 

• Komise dopravy doporučuje  vyslovení souhlasu s prodejem části pozemku p.č. 3949/1 o výměře 
10 m2 v k.ú. Líšeň, do vlastnictví majitele stavby rodinného domu Ondráčkova č. 237, Brno – 
Líšeň. 
 
Pro usnesení:   0                                          proti:  5                                                 zdržel se:   1 

 
• Komise dopravy RMČ Brno – Líšeň, prostudovala předložený plán mobility. Z důvodu neúčasti 

písemně pozvaných odpovědných osob se nemohla k danému materiálu vyjádřit. Konání 
odpovědných osob ukazuje neochotu spolupracovat na plánu mobility s komisí RMČ Brno – Líšeň 
a některé kroky v oblasti dopravy jsou v příkrém rozporu s hlavními tezemi plánu mobility. 
 
Pro usnesení:  6                                           proti:  0                                                 zdržel se:   0 

 
• Předseda bezpečnostní komise, zaslal e-mailem k projednání stížnost občanky Líšně paní 

Svobodové, že na čtyřproudé silnici na ul. Novolíšeňská parkují nákladní vozidla. Pan 
místostarosta Freiberg již písemně požádal Odbor dopravy MMB o řešení dopravní situace, a to 
nejen na uvedené ulici.  



 
• Komise dopravy, respektive někteří členové se pozastavili nad tím, že v poslední době se 

přestává hovořit o realizaci projektu prodloužení trolejbusové linky ze zastávky Novolíšeňská na 
zastávku Jírova.  
 

• Pan Merta upozornil, že na seznamu ulic, kde se provádí blokové čištění, chybí ulice Leskauerova 
a Otiskova. Pan Kůs se vyjádřil, že v současné době byly uvedené ulice zařazeny do sítě 
komunikací a do příštího plánu blokového čištění již budou zařazeny. 
 

• Pan Benda se dotázal, zda je již vyroben stojan na kola a zda bude v nejbližší době umístěn na 
nám. Karla IV..  Pan místostarosta Freiberg oznámil, že stojan je vyroben a umístěn bude. Dále se 
pan Benda dotázal, zda projekt propojení ulic Chmelnice – Markovičova, počítá s jednosměrným 
provozem. Místostarosta Freiberg se vyjádřil kladně.   
 

• Pan Kůs požádal členy dopravní komise, aby se vyjádřili k návrhu vybudování parkoviště u školky 
bří. Pelíšků. Komise hlasuje o usnesení ve znění : 
 V rámci probíhajícího projektu „Bezpečná cesta do škol“, je návrh v rozporu s projektem. 
 
Pro usnesení:   6                                          proti:  0                                                 zdržel se:   0 
 

• Pan Kůs členy požádal o vyjádření k problému na ul. Malečkova v oblasti zvané Kandie. Po 
komunikaci mimo osobních vozidel bydlících obyvatel, jezdí i těžká technika. Dopravní komise 
doporučuje na uvedené komunikaci zbudování závory. 
 

• Pan Chmela požádal, zda komise dopravy může přijmout usnesení o umístění informačního 
radaru k měření rychlosti na ul. Karolíny Světlé, a to v obou směrech. Po debatě v komisi bylo 
navrženo usnesení : 
Komise dopravy doporučuje nákup mobilního zařízení TMSSA od fi. ICOMS k monitoringu 
rychlosti a počtu vozidel. Zařízení je možno použít nejen v rámci projektu „Bezpečná cesta do 
škol“. (zařízení TMSSA od fi. ICOMS bylo doporučeno na návrh Ing. Šišky) 

 
Pro usnesení:   6                                          proti:  0                                                 zdržel se:   0 
       

• Příští jednání komise dopravy dne 22. 5. 2017 v 17,00 hod. v malé zasedací místnosti radnice MČ 
Brno-Líšeň. 
 
 
 

                                                                                                                   Zápis zapsal Oldřich Lupečka 
 
 
 

 
Příloha:   1 ks Prezenční listina 


